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Aanwezig: voorzitters, vicevoorzitters, de algemeen secretaris en twee medewerkers van het 

Bureau. 

 

Jaarplan CCD 

Enkele punten uit het jaarplan 2021 van de CCD zijn besproken. Dit betreft o.a. publicatie NTS 

door EC, beoordeling van projectvergunningaanvragen (hierbij rekening houdend met context van 

de projecten, bestaande CoP’s en NCad adviezen), evaluatie van de CCD, voorbereidingen treffen 

m.b.t. de Wet Open Overheid.    

 

Jaarplan NCad 

Enkele punten zijn besproken: twee adviesvragen van LNV met betrekking tot Covid-19 en 

parallelstudies; humaan weefsel; motivaties/barrières van wetenschappers die wel/geen 

proefdieren gebruiken; TPI 

 

Besproken onderwerpen 

Dierproeven in relatie tot Covid-19 

Op de vraag van de CCD aan het NCad met betrekking tot een trend in relatie tot dierproeven 

inzake Covid-19. Op korte termijn verwacht men meer dierproeven, maar op lange termijn zou het 

aantal dierproeven kunnen verminderen. Het nettoresultaat is moeilijk te voorspellen. We zien dat 

nieuwe samenwerkingsverbanden worden aangegaan tussen humaan, digitaal en proefdierveld, die 

wellicht in de toekomst gaan beklijven.  

 

ECVAM rapport 

De CCD geeft aan zeer tevreden te zijn over aanpak, de werkbaarheid en snelheid van het advies 

inzake het ECVAM rapport.  

 

Meer dieren minder ongerief/minder dieren meer ongerief 

De CCD legt een worsteling voor over de vraag wat minder erg is: meer dieren met minder 

ongerief of minder dieren met meer ongerief. Het NCad zal bezien of hij dit vraagstuk in een 

volgend jaar kan oppakken. 

 

Vergunningsstelsel 

Vanuit de CCD wordt de vraag gesteld hoe de vergunningsverlening in andere lidstaten verloopt 

aangezien in NL het verwijt wordt gemaakt dat hier strenger wordt beoordeeld dan in andere 

lidstaten. De vergunningverlening is in de verschillende lidstaten zeer uiteenlopend geregeld. Er 

zijn beslist landen die soepeler zijn, maar zeker ook strengere landen. 

 

Overleg CCD/NCad 

Het overleg wordt door CCD en NCad als zeer positief ervaren en zal ook volgend jaar tweemaal 

plaatsvinden met het gehele comité. Voor specifieke onderwerpen is het wenselijk om aparte 

bijeenkomsten te organiseren. 

 

 

 

 

 


